

## PSAC - Prairies Regional Health and Safety Committee OSH Quiz

People, Passion and Prevention



North American Occupational Safety and Health (NAOSH) Week ~ May 5-11, 2019

Print name: \_\_\_\_\_

Home (non-work) Email: \_\_\_\_\_

Instructions:

- A. Match the Questions in Column 1 with the appropriate answer from Column 3 by placing your numerical answer in Column 2.
- B. Answers are found in the [Canada Labour Code](#), Part II.
- C. Submit your answer sheet electronically for a chance to win a prize! The winner will be randomly selected via a draw from among those with the most correct answers. GOOD LUCK!

Column 1 – QUESTION	Col 2 YOUR ANSWER	Column 3 - ANSWERS Select your answer in this column	
One of the basic rights established in the Canada Labour Code, Part II is the employee's right to refuse dangerous work. Under what specific dangerous condition(s) is the refusal to perform dangerous work not permitted	1	1	the employer – <i>CLC</i> , Part II, 125(1)(z)
What criteria is the determining factor that requires an employer to establish a Work Place Health and Safety Committee?	2	2	Right to refuse, Right to Participate, Right to Know.
Identify one responsibility of the Work Place Health and Safety Committee as outlined in Section 135.(7) of the <i>CLC</i> .	3	3	shall consider and expeditiously dispose of complaints
Who is responsible for ensuring that supervisors and managers are adequately trained in health and safety and are informed of the responsibilities under Part II of the <i>CLC</i> ?	4	4	must meet 9 times a year. <i>CLC</i> , Part II, s.s.135 (10)
What general obligation or duty does an employer have to ensure the health and safety of every person employed by the employer?	5	5	report to the employer hazards of the work place <i>CLC</i> , Part II, para 126(1)(g)
How often must a work place health and safety committee meet?	6	6	the refusal puts someone else in danger and/or the danger is a normal part of the job. <i>CLC</i> , Part II, ss128.(2)
Identify one responsibility of the employee under the <i>CLC</i> , Part II.	7	7	"Every employer shall ensure that the health and safety at work of every person employed by the employer is protected - <i>CLC</i> , Part II, s. 124.
What does the ICRP mean?	8	8	Worker Education Training, Labels and Material Safety Data Sheets.
What are the three components of WHIMS?	9	9	Employee numbers - 20 or more people usually employed – <i>CLC</i> , Part II, s.s. 135.(1)
Name the 3 three basic rights given to employees pursuant to the <i>CLC</i> , Part II.	10	10	Internal Complaint Resolution Process <i>CLC</i> , Part II, s.127



## PSAC - Prairies régionales de la santé et de sécurité Questionnaire

People, Passion and Prevention



Semaine nord-américaine de la sécurité et de la santé au travail (SNASST) 5 -11 mai 2019

Nom en caractères d'imprimerie: \_\_\_\_\_

Adresse courriel: \_\_\_\_\_

Directives :

- Reliez les questions de la Colonne 1 avec la réponse appropriée de la Colonne 3. Inscrivez votre réponse dans la Colonne 2
- Les réponses à toutes les questions se trouvent dans la partie II du [Code canadien du travail](#) .
- Soumettez votre feuille de réponses par voie électronique pour gagner un prix. Le gagnant sera choisi au hasard par un tirage au sort parmi ceux ayant le plus de réponses correctes. Bonne chance!

Colonne 1 – QUESTIONS	Col 2 – VOTRE RÉPONSE	Colonne 3 – RÉPONSES Choisissez votre réponse dans cette colonne.
Un des droits de base pour l'employé établi par le Code Canadien du travail (CCT), partie II est le droit de refuser un travail dangereux. Sous quelles conditions spécifiques de danger le refus de travail <b>n'est pas permis</b> ?	1	L'employeur – CCT, Partie II, 125(1)(z)
Quel critère détermine-t-il que l'employeur doit établir un Comité local de santé et sécurité?	2	Droit de refus, Droit de savoir Droit de participer.
Identifiez une des responsabilités du comité local de santé et sécurité tel que définit sous la section 135.(7) du CCT.	3	étudie et tranche rapidement les plaintes
Qui est responsable d'assurer que les superviseurs et responsables soient adéquatement formés en Santé et Sécurité et informés de leurs responsabilités vis-à-vis du CCT?	4	Doit se rencontrer 9 fois par année : CCT, Partie II, s.s.135 (10)
Quelle obligation générale ou devoir un employeur doit-il assurer aux employés qu'il emploie?	5	Signale à son employeur quelconques dangers sur les lieux de travail. CCT, Partie II, para 126(1)(g)
À quelle fréquence est-ce qu'un comité local doit-il se rencontrer?	6	Le refus met un autre personne en danger ou le danger constitue une condition normale d'emploi: CCT, Partie II, ss128.(2)
Identifiez une responsabilité de l'employé définie par le CCT.	7	"L'employeur veille à la protection de ses employés en matière de santé et de sécurité au travail. " - CCT, Partie II, s. 124.
Quelle est la signification de PRIP?	8	Formation pour les travailleurs, les étiquettes et les fiches de données de sécurité.
Quels sont les trois composantes de caprices WHIMS ?	9	Le nombre d'employé – 20 employés ou plus– CCT, Partie II, s.s. 135.(1)
Nommez 3 droits accordés aux employés par le CCT.	10	Processus de règlement interne des plaintes : CLC, Partie II, s.127